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           Abstract of Thesis 

  

 التربية للعلوم الإنسانية :الكلية 

 نور عباس كاظم: الاسم 

 ارشاد نفسي و توجيه تربوي:التخصص 

 نور عباس كاظم : :اسم الطالب

 عبد الزهرة لفته عداي.د م.ا:المشرفاسم 

 الماجستير :الشهادة 

 المغايرة لدى طلبة المرحلـة المتوسطـــة/ الحرمــان لدى فاقدي أحد الوالدين  وعـلاقتهُ بالمسايـرة 

الوغايسة لدي طلبت الوسحلت الوخىسطت و هي أجل /يسةسااسخهدف البحذ الخعسف علً العلاقت بيي الحسهاى و الن

وهقياس .فقسة  (31)ححقيق أهداف البحذ اعخودث الباحزت علً أداحيي وهوا هقياس الحسهاى ويخضوي

عيٌت البحذ  الخأكد هي صدقهوا ورباحهوا حن حطبيقه علًَّ وبعد أىْ حن. فقسة (35)الوغايسة ويخضوي/الوسايسة

هٌـاك علاقت َّ الإحصـائي أى الخحليل أظهـس:طالب وطالبت وقد خسجج الباحزـت بالٌخـائج الخاليت(400)البالغت 

هٌاك هسخىي هي الوســـايسة لدي الطلبـــت َّ كوا أظهسأى.الوغايسة/واضحت بيي الحسهاى والوسايسة

كواأظهـــسعــــدم وجىد فـــسوق ذاث دلالت في هسخىي الحــسهاى بيي الطلبت الوسايسيي . الوحسوهـــيي

. الطلبت الوحسوهيي ولصالح الإًاد هٌاك فسوقاً واضحت في هسخىي الوسايسة لدي وأظهـس أى. والوغايسيي

َّ وأى.طلبت داز الـدولت أكزس شعىزاً بالحسهاى هي أقساًهنَّ أى وأظهس. الركىز أكزسهغايسة هي الإًادَّ وأظهسأى

. طلبت داز الدولت أكزس هسـايسة  هي الطلبت الآخسيي
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This research aim to find the relationship between deprivation and conformity/nonconformity 
Intermediate Schools Students and In order to achieve these aims, the researcher depending upon 
two tools; deprivation scale -including the 31 item - and conformity/non-conformity scale - 
including 35 item- .  After getting the certainty of both tools, the researcher make an application for 
400 students; girls and boys. The resulted conclusions can be written as: there is a clear 
relationship between deprivation and conformity (compliance)/non-conformity 
(incompliance).There is level of conformity among the deprivation students. There is no any 
statistically remarked difference in deprivation level among conformist and not conformist 
students.  There is clear statistically remarked differences in conformity level among deprivation 
students especially for girls while the non-conformity level is high for boys. The students’ 
deprivation feeling is lower for the state's role  students than other students, and the state's role 
students conformity are higher than other. 

 

 


